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Skolebestyrelsesmøde 

den kl. 17:00-20:00 
 
 

 
Indbudte: 

 
Forældre:  

Eva Holm Greibe, Hans Grarup, Tanja Tendrup, Maria Spottog Weinreich, 
Thomas Svane Aakjær, Christina Skovslund Borup, Rikke Emma Niebuhr 

 
Medarbejderrepræsentanter:  

Karen Carol Faaborg, Vivi Eg Wincenty 
 

Ledelse:  
Malene Boye Hansen, Tina Pihl Aalestrup, Kewin Hvidt Larsen 

 

 

Mødeleder: Tanja 

 

Referent: Eva 

 
Afbud: Maria Spottog Weinreich, Malene Boye Hansen, Tina Pihl Aalestrup 

 

 

Dagsorden / Referat 

 

 

 

Godkendelse af dagsorden kl. 17:00 

 

Tovholder: Tanja 

 

Formål: Godkendelse af mødets dagsorden.  
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Referat: Dagsordenen godkendes. Ledelsens punkt om temadagen samt 

trivselsmålingen flyttes til næste møde pga. sygdom i ledelsen. Rikke melder 

et punkt ind til 'Eventuelt' om piktogrammer.  

 

Bilag: Dagsorden 

 

 

Den god historie kl. 17:10 

 

Tovholder: Ledelsen 

 

Formål: At der gives et indblik i de gode ting, der sker på skolen. Karen og Vivi 

har en god historie med. Der vil blive fortalt om temadagen 1/12 og projekt 

Move out. 

 

Referat: 

Kewin fortæller om den pædagogiske dag 1/12-23, hvor flere oplægsholdere 
holdte oplæg om bl.a. forståelse af nervesystemet. Personalet havde en god 

dag med fagligt udbytte og socialt samvær.  
På næste møde skal vi snakke om formen for de 4 årlige pædagogiske dage.  

 

Karen fortæller om Move Out Special forskningsprojektet, der handler om 
hvordan man kan lykkes med en ude-skole for specialbørn. Metoden er besøg i 

ude-skolen, interviews og beskrivelser. Karen viser en fin film om projektet og 
om Skolen-i-Naturen.  

 

Bilag: Intet 

 

 

Økonomi kl. 17:30 

 

Tovholder: Kewin 
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Formål: At give et indblik i, hvordan økonomien ser ud pt. og hvad betyder 

besparelserne. Her vil der også være et indblik i, hvad besparelserne har af 

betydning for skolen. 

 

Referat:  

Kewin giver et overblik over effektivisering og besparelser. 

Økonomi 2023: Kewin har endnu ikke det endelige årsregnskab fra 2023. Det 

er klar til næste møde. Der er forventeligt et overskud i 2023 på 

undervisningsdelen (skole + SFO/klub) pga. et øget antal børn, der blev fordelt 

i eksisterende klasser. Der er pt. et underskud på driften i budgettet for 7/12 

dele af budgetåret 2024 på ca. 360.000.  Der forventes underskud i 2023 på 

bus-driften, da der er købt nye busser. Videnshuset ser ud til at give overskud 

i 2023. 

Økonomi 2024: Betydningen af besparelserne er, at der er færre penge pr 

barn i både skole-delen og SFO-delen.  

 
Kewin giver indsigt i kapacitetsanalysen (lavet af Ejendomme). Flere bygninger 

omkring Dybkær Specialskole er i spil, bl.a. Dybkærskolen.  
Kapacitetsanalysens opmærksomhedspunkter gennemgås for bestyrelsen. 

Ejendomme vurderer i deres kapacitetsanalyse, at skolens kapacitet ikke er 
tilstrækkeligt til skolens antal elever på hverken kort eller lang sigt.  

Skolelederen informerer om at de arbejder på en løsning på kort sigt.  
 

Bilag: 

 
 

 

Opsamling og opfølgning på temadag kl. 17:50 

 

Tovholder: Ledelsen 

 
Formål: Give et indblik i, hvad fik vi ud af arbejdet på temadagen og hvordan 

vi vil arbejde med det fremadrettet. 

 

Referat: Punktet udskydes til næste møde pga. sygdom i ledelsen.  

 

Bilag:  
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Bekymringsskriv kl. 18:15 

 

Tovholder: Tanja og Eva 

 

Formål: Der er lavet et bekymringsskriv ift. økonomi og kapacitet på skolen, 

som skal kvalificeres af bestyrelsen, inden det sendes til politikerne. 

 

Referat: Tanja fortæller om bekymringsskrivet, som er skrevet af Tanja og Eva 

med formål at sikre passende lokaler og økonomi til skolen fremover. 

Bestyrelsen ønsker, at skrivet skal afsted indenfor 14 dage. Næste skridt er 

som følger: Ledelse giver feedback på skrivet til Tanja og Eva (senest i uge 5); 

Det reviderede skriv sendes rundt til bestyrelsen til kommentering og 

godkendelse; Det færdige skriv sendes afsted.  

 

Bilag: Bekymringsskriv 

 

 
Trivselsmåling på elever 18:30 

 

Tovholder: Ledelsen 

 

Formål: Få indblik i seneste trivselsmåling ud og snakke om, hvornår vi laver 

næste trivselsmåling. 

 

Referat: Punktet udskydes til næste møde pga. sygdom i ledelsen. 

 

Bilag:  

 

 
Kommunikationsdokument og tilsyn af skole/hjem samarbejde kl. 

18:45 

 

Tovholder: Tanja 
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Formål: Lave tilsyn med kommunikation og princip for skole/hjemsamarbejdet 

 

Referat: Der blev ikke ført tilsyn med det nuværende princip om skole-hjem 

samarbejdet. Det blev i stedet besluttet, at princippet om skole-hjem 

samarbejdet skal revideres, så det kommer på en mere overordnet principiel 

form. Skolen skal efterfølgende udarbejde interne retningslinjer for at leve op 

til princippet. Disse retningslinjer laves i dialog med bestyrelsen. Rikke laver 

første udkast til princippet. Hans og Tanja giver feedback.  

 

Bilag: Kommunikationsdokument og princip for skole/hjemsamarbejdet 

 

 

 

Nyt fra ledelsen og lokaler, elevtal kommende skoleår kl. 19:10 

 

 

Tovholder: Kewin 

 

Formål: 

 

Referat: 

Kewin fortæller, at samtalerne for pædagog-stillingerne er flyttet til næste 
tirsdag pga. sygdom. 

Kewin fortæller om de kommende samtaler til pædagogisk leder stillingen til 
junior, der har været slået op.  

Lokaler, elevtal og kommende skoleår blev gennemgået under 

økonomipunktet. Der forventes et øget antal elever (omkring 20-25), en 

reduceret økonomi, og pladsmangel (men der arbejdes på kortsigtet løsning) 

 

Bilag: 

 

 

Eventuelt kl. 19:20 

 

Tovholder: Tanja 
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Formål: 

 

Referat: Rikke fortæller, at hun samarbejder med et firma, der lavet 

piktogrammer til specialbørn., om at udvikle nye piktogrammer. Bestyrelsen 

foreslår, at Rikke kontakter den pædagogisk leder i indskolingen og klassens 

personale og hører om deres erfaringer og tanker om projektet.  

 

Bilag: Intet 

 

Kommende punkter: 

•  

Kommende mødedatoer 

• 20/3 2024 

• 17/4 2024 

• 29/5 2024 


